
IDRÆTSUDVALGSMØDE 
Aarhus Universitets-Sport, Studenternes hus, Frederik Nielsens Vej 4, Byg. 1420, 

8000 Aarhus C, www.aus.au.dk, E-mail: kommunikation@aus.au.dk 
  

 

Mødedato: Onsdag d. 25 juni kl.17:30 

Mødelokale: Lokale M1.2, 1427 -144 
 

Indkaldte: Erik Meineche Schmidt (Formand), Rasmus Wrang Andresen (Lommeulken), Mathilde 

Paustian (ASG), Daniel Larsen (ASV), Astrid Vestergaard (JAI Håndbold), Ditte Stoltze 

(Studenterrådet), Johan Obenhausen Selmer (AU-sport), Anne Johansen (AU-sport) 

 Og Ronja Engstad Poulsen (AU-sport). 

 

Fraværende: Mathilde Paustian (ASG) og Anne Johansen (AU-sport). 

 

 

Dagsorden 

  

Formalia 

1. Valg af referent 

2. Godkendelse af referat fra sidst 

3. Godkendelse af dagsorden 

 

Information 

 

1. Velkommen til de nye 

a. Hjertelig velkommen! 

 

2. Hallerne og Johans ansættelse 

a. Erik (formand): Vi har længe snakket om hallerne og en gymnastiksal som tilhørte 

det tidligere seminarium. Vi har presset på overfor universitetet, da vi gerne vil have 

AU-sport i spil. Der er været forhandling med kommunen. Vi er endt med at indlede 

et samarbejde med universitetet, hvor AU-sport overtager forvaltningen af hallerne. 

Det arbejde kommer til at dreje sig om at lave planer for hallerne og råde over 

kontorfaciliteterne, hvor vi kan indrette et administrativt og socialt miljø. Nogle 

klubber har givet tilsagn om at de gerne vil have flere haltimer eller flytte. 

Badminton vil rykke til de haller. De vil ikke være tilgængelige fra før næste år.  

b. I forbindelse med dette projekt ansættes Johan fra 15. august og et halvt år frem.  

Da han er blevet færdig med sin kandidat, får han ikke længere studenterløn. 

Universitetet og AU sport betaler hver halvdel af lønnen. Johan vil gøre det han 

hidtil har gjort og være hovedperson i udviklingen af haldriften. Der vil være 

nettoudgift på 70.000 kr fra au-sport.  

c. Erik beder om godkendelse til at fortsætte med projektet. Det bliver godkendt.  

d. Johan (AU-sport): Angående faciliteterne, vil vi få råderet til flere sociale aktiviteter 

som universitetet er meget interesseret i. Der er både mulighed hvad angår udleje af 



hallerne og sociale aktiviteter. Johan arbejder på at klubber også vil få lov til at holde 

fester der. 

e. Erik (formand): Det kommer til at koste nogle penge fra universitetets side, men 

indtrykket er, at de er begejstret for det. Også med tanke på internationale 

studerende. Mange universiteter rundt om i verden har noget lignende.  

f. Der er planlagt et møde i starten af august, hvor de vil komme det noget nærmere. 

 

3. Cykelløb 

a. Vi får et cykelløb i universitetsparken d. 5 august.  

Asbjørn har lavet et optimistisk budget.  

b. Erik (formand): Vi hjælper med at få cykelløbet i gang, det har vi også gjort i 

forhandlinger med universitetet. Præmissen er at vi kan dække underskud fra egen 

kasse. Bliver det en succes kan det blive alletiders event, hvor man også kan få nogle 

bedre ryttere i fremtiden.  

c. Johan (AU sport): Må vi reklamere for os selv til arrangementet? 

d. Erik (formand): Det kan jeg ikke forestille mig andet.  

e. Astrid (JAI-H): Så længe Asbjørn (ASC) husker at omtale os og at vi står som 

medarrangører, er det godt givet ud.  

 

4. Vandretur i Søhøjlandet 

a. Ronja (AU Sport): Vi har talt om at lave andre ting end surf, der er arrangeret en tur 

til Søhøjlandet. Koster 50 kroner, og der er meldt ud til klubberne.  

b. Det er vores første skud og første gang vi forsøger det. Nu kigger vi i at indkøbe 

noget gear. 

c. Johan (AU sport): Har AU-Sport udgifter? Nej, det dækker mad på turen, så det er 

mad på trangia andre udgifter dækker de selv. 

 

5. Services  

a. Astrid (JAI H): Er der et samlet sted hvor man kan se hvad der er til rådighed 

igennem AU sport? 

b. Johan (Au sport): Der står øverst på vores to do, at lave info til klubber på vores 

hjemmeside, hvor man både kan se kalender og overordnet services vi giver - for lige 

nu er det ikke synligt eller til at gennemskue for klubberne.  

 

Diskussion/beslutninger 

 

Afrunding 

1. Eventuelt 

2. Næste IU-møde 

1. Sidst i august  
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